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Transportudvalget har i brev af 27. april 2012 stillet mig følgende spørgsmål 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Henning Hyllested (EL).

Spørgsmål nr. 643:

Ministeren bedes gøre rede for, i hvilket omfang godstogsoperatørerne har væ-
ret involverede i Banedanmarks planlægning af ERTMS.

Svar:

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at:

”Der har løbende været afholdt informationsmøder under hele tilbudsfasen, 
hvor problemstillinger og afklaringer har fundet sted. Ydermere har der med 
jævne mellemrum været udsendt informationsbreve under hele forløbet. For at 
sikre den nødvendige åbenhed har tilbudsmaterialet hele tiden været tilgænge-
lig for fri kommentering af alle jernbanevirksomheder. 

Endvidere har der været afholdt arbejdsmøder med jernbanegodsvirksomhe-
derne om emner så som uddannelse, vedligehold, tekniske krav mv.”

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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